

KHOCHOPENY'S PRAYER LETTER

January 2015

Dear Praying Partners,

親愛的代禱夥伴們

Grace and peace to you all from God our Father and the Lord Jesus Christ.

願我們的父神和主耶穌基督的恩典與平安臨到你們

God has blessed me with an amazing ministry in the homes for children who used to live on the streets.

上帝賜下祝福，讓我在家園行奇妙的事工。我們把街上無依的孩童們接進家園，與他們同享上帝的祝福。

These precious boys and girls accept these places as their humble homes.

這些寶貴的孩子們接受這裡成為他們的簡單的家園留了下來

On 13th December we celebrated Christmas in advance with them by organizing different activities.

我們事先在 12/13 舉辦了許多活動與他們慶賀聖誕節

The best part was sharing about God's best gift to everyone by sending His only begotten (獨生子) son Jesus Christ to us based on John 3:16. This added God's joy in our hearts.

我們透過閱讀約翰福音 3:16 的內容，與他們分享上帝賜予每個人最棒的禮物，是他的獨生子耶穌基督。這是整個活動中最棒的部分，也讓我們的心中盈滿上帝的喜悅。



THANK YOU GOD FOR POURING YOUR GIFT OF SALVATION (救恩) TO THESE PRECIOUS BOYS AND GIRLS.

感謝上帝將祢救恩的禮物給這些寶貴的孩子們

In 2011 God connected me with a team who has a vision for the unreached people of Aiyan village in East Pokot in Kenya.

2011 年，上帝讓我和對於未得之民有異象的隊伍一同拜訪了肯亞(Kenya)東 Pokot 的 Aiyan 聚落。

The children were gathering in a simple hut and so we built a small house for them.

那裏的孩童聚集在簡單的棚子裡，所以我們替他們蓋了一間小屋。

After three years I was able to visit them at Christmas. I can't stop thanking God to see that small house in use as a school during the week and as a Church on Sundays.

過了三年，我終於能在聖誕節再次訪問此處。我不斷的感謝上帝，我們建造的小房舍已在週間成為學校，並能在周日成為教會使用。



IN 2011 AIYAN CHILDREN WERE GATHERING HERE.

孩子們原本居住的棚子



NEW HOUSE WAS BUILD FOR THEM IN 2011.

2011 年，建造了小房舍給他們使用



AIYAN VILLAGE CHILDREN. 聚落裡的孩子們

On 24th December I also witnessed the first baptism in the area. Fourteen people were baptized. Praise be to God.

12/24，我也見證了這裡的第一場洗禮。總共有 14 位受洗。榮耀歸予神。



On 25th December we visited another village, Kapyosya, to join the celebration of the construction of a new church which was completed just before Christmas.

12/25，造訪了另一座聚落 Kapyosya，參加了他們新建教堂的落成典禮，這座教堂恰巧在聖誕節前夕建造完成。

The whole neighborhood came to celebrate our Saviors' birth in the new Church and the good news about Jesus bringing salvation to all humanity was preached to them. It was a great joy for me to see God's precious people rejoicing in their own way.

整個聚落的人們都來到新的教堂慶祝救世主的降生，並有耶穌基督拯救世人的好消息傳給他們。這對我是一個極大的喜樂，看到上帝讓他珍貴的子民們以自己的方式歡慶聖誕節。



CHRISTMAS WITH CHILDREN IN KAPYOSYA AND KADOKOI VILLAGES.
在 KAPYOSYA 以及 KADOKOI 參加聖誕節的孩子們



CELEBRATING JESUS CHRIST FOR HE HAS BROUGHT SALVATION FOR ALL AGES.
慶祝耶穌基督為人們帶來救恩

Thank you for your precious prayers, encouragements and giving without which it will be impossible for me to serve here.

感謝你們寶貴的祈禱，若沒有這些鼓勵與支援，我不可能在這裡服事。

Above all from the bottom of my heart, I'm thankful to God for giving me the privilege (特權) to serve the king, who is above all kings, by serving these vulnerable children even though in a small way.

最後，我感謝上帝賜予我服侍祂的特權，讓我能替這些弱勢孩童盡一份微薄的心力。

May God abundantly bless you all.

願上帝與你們同在

Happy 2015.

Praise & Prayer

- Praise God for His leading in the lives of all the children in the homes please pray that they will continue to put their trust in God.
讚美上帝，因為祂帶領著家園的孩子們的生命。請為這些孩子們禱告，持續信靠上帝
- I thank God for my spiritual mentors, supporters and family. Pray that God will bless them all in a special way.
我為我的屬靈導師、支持者和家人來感謝上帝，願上帝用祂奇妙的方式賜福他們。
- I thank God for His leading in my life so far. Please continue to pray that everything I do will be according to God's will.
我感謝上帝引領我的人生直到現在。請持續為我禱告，所做的每件事都能符合上帝的心意。

MY CONTACTS:

SIM KENYA,	SIMNEI,	NMM 316,	SIM EAST ASIA Ltd
PO Box 60875, 00200 City Square Nairobi, Kenya	GPO BOX 64, Shillong, Meghalaya 793001	Fellowship colony Dimapur 797112 India	116 Lavender street, # 04-09 Pek Chuan building Singapore 338- 730.
Email: khochobeni.odyo@sim.org			